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Dato, tid og sted for møte Møte nr 
03.05.2016 19:00-20:30 
Hos Sverre Kallevik 

2 etter generalforsamling 
2016 

 
 
Sak 

 

Styremøte Brenna Velforening  
 
Deltagere 

Distribusjon 

Tor Helge Lyngstøl (THL)  
Sverre Kallevik (SK) 
Atle Svenheim (AS) 
Don Macdonald (DMD) 
Rupinder Kaur Bains (RB) 
 
Ikke tilstede  
Bertil Gillberg (BG) 
Lars Danielsen (LD) 
 

Møtedeltakerne 
 
www.brennavel.no 

1. Gjennomgang av forrige styremøtereferat og oppfølging av saker fra dette møtet 
Referatet godkjent. 

 

2. Maritastiftelsens etablering i Langretta 5: 

Atle har utformet brev som er sendt til plan og bygningsetaten. Saken følges opp av ham. 

 

3. Evaluering av Rusken: 

Det var i år mye privat hageavfall som ble lempet sammen med felles søppel. Det er mange som utnytter 

Rusken og kaster eget hageavfall og søppel. 

 

Det er også en del beboere som ikke deltar i Rusken, og styret kom fram til at det er nødvendig å innføre en 

økning i kontingenten for dem som ikke deltar. Styret kommer til å legge fram saken for neste 

generalforsamling. 

 

4. Seksjonering av boliger 

Sverre Kalvik har ansvar for videre oppfølging. 

 

5. Eventuelt 

 

Feiing/spyling av de private veiene: 

Resultat ble bra, men en beboer har klaget på at bilen hans ble støvet ned.  

 

Ekstraordinær generalforsamling 12. mai. Tema Postkasser. 

Møtet starter kl. 19.30 og ikke kl. 19.00 som det opprinnelig sto i innkallingen. 

Det sendes nytt skriv til alle beboere om endring av tidspunktet og riktig dag, på grunn av trykkfeil i forrige 

innkallingen. 

 

En beboer har stilt spørsmål om trefelling:  

Begrunnelsen for fellingen av trærne er: Trefellingen har gitt bedre innsyn over Sportsplassen. Det var sist 

høst en del uønskede aktiviteter der. Politiet ble kontaktet om saken. 

 

http://www.brennavel.no/
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Det ble videre etablert en romleir på kollen mellom innkjørselen til Pasopsvingen og bussens 

endeholdeplass. Felling av trær på denne kollen er et tiltak for å forebygge mulig liknende etablering 

senere. 

 

 

Henvendelse fra beboer i Smalåkeren 20 om felling av trær mellom Smalåkeren 17, 18 og 20. 

Styret ber Nøtteknekkeren om å ta kontakt med kommunen om saken. 

 

 

Neste styremøte: 26 mai kl. 19.00 hos Rupinder Kaur Bains 

 

 

 

 

Notat etter styremøtet:  

 

Lars og Bertil tar befaring av de private veiene og kommer med et forslag til hva vi bør gjøre av asfaltering 

i år. Det er satt av kl. 150 000 til formålet i budsjettet, men det er også mulig å belaste asfaltfondet dersom 

det skulle bli ansett som nødvendig. 

 

 

  

 


